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اشتباه کردیم جلوی عهدشکنی 
و زیاده  خواهی غرب ایستادیم!
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سرویس سیاسی-
روزنامه شرق در شماره دیروز خود بار دیگر سعی کرد تا آرزوی جماعت اصلاح طلب را به صورت خبر و در قالب 
تیتر یک گزارش به مخاطبان القا کند. تیتر گزارش مذکور این بود: »صف  آرایی مجلس مقابل تیم مذاکره کننده«
در متن این گزارش آمده است: »مجلس که در دولت روحانی از هیچ تلاشی برای به بن بست کشیدن مذاکرات 
وین دریغ نمی کرد]!![، با جدی شدن احیای برجام به دنبال تصویب قانون اقدام راهبردی رفت و به گفته روحانی 

این گونه مجلس مانع مهم به نتیجه نرسیدن مذاکرات وین در دولت قبل شد.«
متاســفانه چنان امر ذلت  پذیری در اصلاح طلبان نهادینه شــده که تصویب یک قانون بسیار مهم و راهگشا 
را مانع به ثمر رســیدن احیای برجام عنوان می کنند. در این باره لازم به ذکر اســت که در زمانی که برجام به 
اجرا درآمد یعنی ســال 1394 هنوز مجلس نهم با اکثریت اصولگرایان در قوه مقننه حضور داشــت. این مجلس 
بــه رغم همه انتقاداتی که به برجام داشــت آن را تصویب کرد. پس اگــر ادعای اصلاح طلبان در مورد مخالفت 
اصولگرایان با کلیت مذاکرات درســت باشــد نباید آنجا تصویب می شد. البته که نسبت به همان تصویب برجام 

انتقاداتی مطرح است.
بعــد از آن دولت اصلاح طلبان در قالب تدبیــر و امید زودتر از طرف غربی تمام تعهداتش را انجام داد و در 
ادامه غرب به تعهداتش عمل نکرد و دســت آخر آمریکا از برجام خارج شــد. به راستی این غرب بود که برجام 
را به بن بست کشاند یا اصولگرایان؟! در ادامه هم چند سال از اجرای برجام گذشت در حالی که ایران هنوز به 
همه تعهداتش پایبند بود اما طرف غربی به تعهداتش عمل نمی کرد. در چنین زمانی بود که مجلس یازدهم با 
اکثریت اصولگرا در خرداد1399 شــروع به کار کرد و در همان ماه های نخســت با تصویب قانون اقدام راهبردی 
ترمز غربی ها را در یکه تازی در بدعهدی کشــید. اصلاح طلبان حرف شــان این است غرب اگر بدعهدی می کند 
اگر به تعهداتش عمل نمی کند، اشــکالی ندارد اما ایران باید به تعهداتش پایبند باشــد و کاری نکند که باعث 

ناراحتی غربی ها شود!
توافق هم بشود گشایشی رخ نمی دهد!

روزنامه آرمان ملی به نقل از فعال سیاسی اصلاح طلب نوشت: »اگر ایران و کشورهای غربی به توافق دست پیدا 
کنند همه چیز به شرایط پس از احیای برجـــام دارد. اینکه ایران به چه میزان می تواند از این فرصـــت به سود خود 
استفاده کند بستگی به طرح و برنامه ای دارد که دولت برای این دوران در نظر گرفته است. تجربه تاریخی نشان داده 
ما از فرصت هایی تاریخــــی که به دســــت می آوریم به خوبی استفاده نکرده و یا کمتر استفـــاده کرده ایم. من فکر 
می کنم اگر برجام نیز احیا شود به جای اینکـــه صادرات تقــویت شود ما همچنان با افزایش واردات مواجه خواهیم 
بود. از سـوی دیگر احیای برجـام فرصتی برای سیاست هـای پوپولیستی خواهــد بود و به جای اینکه از این فرصت 
در راســتای توسعه و پیشرفت کشور استفاده شود به سیاست های پوپولیستی اکتفا خواهد شد. در شرایط کنونی ما 
با چالش های جدی در زمینه محیط زیســت و کشاورزی مواجه هستیم. با این وجود بیشتر وقت و انرژی دولت صرف 
رســیدگی به امور روزمره و خرد می شــود و به مسائل بنیادین کمتر توجه می شــود. به عنوان مثال دولت به مسئله 
آبخیزداری که از اهمیت زیادی در کشور برخوردار است توجه نمی کند. به همین دلیل اگر مذاکرات وین نیز به نتیجه 
برســد و توافق حاصل شــود بیم این وجود دارد که میزان واردات افزایش پیدا کند و بیشــتر وقت دولت صرف امور 
روزمره شود. من امیدوارم بتوانیم از این فرصت استفاده کنیم هرچند زیاد نسبت به این موضوع خوشبین نیستم.«

فعال سیاســی اصلاح طلب گفته اســت: »من معتقدم چه توافق صورت بگیرد و چه نگیرد تفاوت زیادی ندارد و 
رشــد و توسعه کشور در اولویت نخســت قرار نمی گیرد. تجربه تاریخی به ما می گوید که در صورت حصول توافق یا 

عدم نتیجه گیری در مذاکرات تفاوت چشمگیری در نوع سیاست ورزی های ما رخ نداده است.«
در ادامه این مطلب آمده است: »اگر به وضعیت بودجه نگاه کنیم متوجه می شویم که بودجه کشور به  جای اینکه 
به چالش های بنیادین اختصاص داده شود به مسائل دیگر داده می شود. به همین دلیل به گشایش در دوران پس از 
احیای برجام خوشبین نیستم و معتقدم درصورتی که توافق نیز حاصل شود دوباره همین سیاسـت ها دنبـال خواهد شد.«
لازم به ذکر اســت که مدعیان اصلاحات وقتی دیده اند که ریل دیپلماســی در دولت فعلی تغییر کرده و برجام با 
شروط ملت ایران و مقاومت تیم مذاکره کننده فعلی در حال به نتیجه رسیدن است و به زودی تحریم ها رفع خواهد 
شد نگران از بین رفتن حیات سیاسی خود هستند. از این رو در تلاش هستند توافق احتمالی را غیرمهم جلوه دهند 
و القا کنند که حتی بعد از توافق هم گشایشی رخ نمی دهد. ادعای اصلاح طلبان مبنی بر اینکه بعد از توافق گشایشی 
رخ نمی دهد در حالی است که آنان طی 8 سال گذشته همه چیز را به برجام ربط می دادند و می گفتند آب خوردن 

ما هم به برجام ربط دارد! و به محض توافق همه مشکلات حل و فصل می شود.

پاسداری از جهت گیری ها
و مبانی انقلاب اسلامی

علی شیرازی
اگرجهت گیری به ســمت هدف ها در یک انقلاب ، در یک حرکت اجتماعی صیانت 
نشــود و محفوظ نماند ، آن انقلاب به ضد خودش تبدیل خواهد شــد و در جهت عکس 

اهداف خود عمل خواهد کرد. 
  این دغدغه امام خامنه ای اســت که آن را در بیســت و یکمین سالگرد رهبر کبیر 

انقلاب اسلامی بیان کردند.
  امــام خمینی هــم در تاریخ ۲۵ دی 13۶۷ در نامه ای خطاب به حجت الاســلام 
والمســلمین سید حمید روحانی ، نوشــتند: از شما می خواهم هر چه می توانید سعی و 
تلاش نمایید تا هدف قیام مردم را مشــخص نمایید ، چرا که همیشــه مورخین اهداف 
انقلاب ها را در مســلخ اغراض خود و یا اربابانشان ذبح می کنند. امروز هم چون همیشه 
تاریخ انقلاب ها ، عده ای به نوشتن تاریخ پر افتخار انقلاب اسلامی ایران مشغولند که سر 

در آخور غرب و شرق دارند.
  امام خامنه ای نیز در تاریخ 3 بهمن 14۰۰ در دیدار مداحان اهل بیت)ع( فرمودند: 
امروز انبوهی از رسانه ها ، با هزاران متخصص: متخصص هنر ، متخصص رسانه ، متخصص 
علوم ارتباطات ، با پشتیبانی مالی انبوه ، با پشتیبانی امنیتی انبوه در کارند؛ برای چه؟ برای 
اینکه در نظام جمهوری اسلامی افکار را برگردانند ، مذاق ها را برگردانند ، ایمان ها را و باورها 

را تضعیف کنند ، تخریب کنند.
  ایشان همچنین در تاریخ 19 بهمن 14۰۰ در جمع فرماندهان نیروی هوایی ارتش 
جمهوری اســلامی ایران فرمودند: امروز یک سیاست قطعی رسانه های معاند جمهوری 

اسلامی و معاند اسلام این است که واقعیت ها را تحریف کنند ، و مشغولند.
  تکلیف ما امروز تبیین هدف های انقلاب اســلامی است. اگر هدف ها تبیین نشد ، 
ســردرگمی به وجود می آید ، آشــفتگی به وجود می آید. باید هدف ها تبیین شــود؛ تا 

جهت گیری به سمت هدف ها ، درست باشد.
امام خمینی)ره( می فرمایند: 

  1. ملت ما قیام کرد برای خدا و برای احیای احکام الهی؛
  ۲. مــا می خواهیم قــرآن حکومت کند بر ما ، ما می خواهیم قوانین اســلام بر ما 

حکومت کند؛
  3. ما می خواهیم شاه و رژیم سلطنتی نباشد؛ یعنی آزادی و استقلال باشد. اسلام 

ضامن وحدت کشور ، در عین آزادی و استقلال است. قیام مردم برای این هدف است؛ 
  4. رژیمی که ما بنا داریم تحقق پیدا بکند ، و آن رژیم عدل اسلامی است؛ 

  ۵. ملتی که پشــتیبانش اسلام و قرآن و نهضتش برای خدا و بسط عدالت و محو 
ستمکاری است ، پیروز است؛ 

  ۶. اســاس کار یک جمهوری اســلامی ، تامین استقلال مملکت و آزادی ملت ما و 
مبارزه با فساد و فحشا و تنظیم و تدوین قوانین است که در همه زمینه های اقتصادی ، 
سیاسی ، اجتماعی و فرهنگی با توجه به معیارهای اسلامی ، اصلاحات لازم را به عمل آورد؛
  ۷. انقلاب اســلامی بزرگ ما ، قبل از آنکه انقلاب سیاســی و اجتماعی باشد ، یک 

انقلاب معنوی روحانی است؛
  8. ایران راه خود را پیدا کرده است و تا قطع منافع آمریکای جهان خوار ، این دشمن 

کینه توز مستضعفین جهان ، با آن مبارزه ای آشتی ناپذیر دارد.
 امام خامنه ای می فرمایند: 

  1. امــام بزرگــوار ما در این نهضت عظیمی که... به وجود آوردند ، دو پرچم را بلند 
کردند... یک پرچم عبارت است از پرچم احیاء اسلام... پرچم دوم ، پرچم عزت و سربلندی 

ایران و ایرانی؛
  ۲. انقلاب و نهضت امام ، برای حاکمیت اسلام بود؛ 

  3. فرض این اســت که آن خط اصیل اسلامی و ناب قرآنی که همان خط انقلاب 
اصیل و خط امام ماست ، حفظ شود؛

  4. این انقلاب بر پایه اصول محکمی بنا شد؛ هم اجرای عدالت را مورد نظر قرار داد ، 
هم آزادی و استقلال را- که برای ملت ها از مهم ترین ارزش هاست- مورد توجه قرار داد ، 

هم معنویت و اخلاق را؛ 
  ۵. این ملت بزرگ و امام بزرگوارش ، سعادت را در پیروی حقیقی از اسلام دانستند 
و حاکمیت اســلام را وسیله نجات از سلطه شیطان ها و طاغوت ها و ستمگران دیدند و 

رضای خدا را در پیگیری از حاکمیت اسلام جست وجو کردند؛
  ۶. چیزی که امام بر روی آن نهایت اهتمام را داشــت ، احیای روح دینی و تقویت 

ایمان در مردم بود؛ همان ایمانی که در خودش وجود داشت؛
  ۷. در مدرسه انقلاب که امام ما بنیان گذارد ،... اسلام قرآنی و محمدی)ص( ، اسلام 
عقیده و جهاد ، اســلام خصم ظالم و عون مظلوم ، اسلام ستیزنده با فرعون ها و قارون ها 

و خلاصه ، اسلام کوبنده جباران و برپاکننده حکومت مستضعفان ، سر بر کشیده است؛
  8. انقلاب اسلامی؛ یعنی زنده کردن دوباره اسلام؛ 

  9. اولین و اصلی ترین نقطه در مبانی امام و نظرات امام ، مسئله اسلام ناب محمدی 
است؛ یعنی اسلام ظلم ستیز ، اسلام عدالت خواه ، اسلام مجاهد ، اسلام طرفدار محرومان ، 

اسلام مدافع حقوق پابرهنگان و رنج دیدگان و مستضعفان؛
  1۰. هدف های این حرکت ، از اول انقلاب ترسیم شد؛ هم در شعارهای مردم ، هم 

در بیانات امام)ره( نقشه راه به طور اجمالی معلوم شد؛
11. مبانی امام ، مبانی روشــنی بود. این مبانی... در کلمات امام ، در بیانات امام ، در 

نامه های امام ، و به خصوص در وصیت نامه امام... منعکس است.
  باید همه ما با مطالعه سخنان و نامه ها و وصیت نامه امام خمینی)ره( و با مطالعه 
بیانات و گفتارهای امام خامنه ای ، مبانی و اصول انقلاب ، اهداف انقلاب و ارزش های انقلاب 
اسلامی را زیباتر بشناسیم و تلاش کنیم که مطابق با نگاه امامین انقلاب حرکت  نماییم. 
  تا وقتی که انقلاب اسلامی در خط صحیح اسلام ناب محمدی)ص( و در خط و راه 
امام خمینی)ره( حرکت کند و ملت ایران نیز دین و اسلام را بر هر چیز دیگر ترجیح دهند 
و روحیه دفاع از اسلام ناب و ارزش های اسلامی را زنده نگه دارند و شعارهای برخاسته از 
متن دین الهی را مورد توجه قرار دهند و از جهت گیری انقلاب اسلامی به سمت هدف ها 
پاسداری کنند ، نه آمریکا و نه هیچ مستکبر و طاغوت دیگری ، قادر نخواهند بود که مردم 

و جمهوری اسلامی ایران را از حرکت به سمت هدف های متعالی خود باز دارند.
  شناخت هدف ها و جهت گیری درست به سمت هدف ها ، یک تکلیف اساسی بر دوش 
همه ماست. بایستی هدف های انقلاب اسلامی را بشناسیم. آنان را در جامعه پررنگ کنیم. 
از آنان پاسداری نماییم و با جهت گیری درست به سمت هدف ها ، تمامی آرزوی دشمنان 

اسلام و ایران را درهم بشکنیم و اوج اقتدار و عزت کشور و مردممان را شاهد باشیم.

درمکتب امام

امید به یک انقلاب جهانی
با اینکه اکثــر بوق های تبلیغاتی و مطبوعات در خدمت مخالفین 
اسلام و جمهوری اسلامی هستند و در طول مدت انقلاب و به ویژه در 
سال های اخیر با تمام شیوه ها برای کوبیدن این رژیم نوپا از هیچ تهمت 
و دروغ و ناسزا و شایعه پراکنی کوتاهی نکرده اند، و شاید در مقابل این 
دشــمنان مقتدر هر رژیمی بود در هم ریخته و ساقط شده بود، ولی 
انقلاب اسلامی به طور معجزه آسایی به راه خود ادامه می دهد، و بسیاری 
از مسلمانان و مستضعفان جهان را بیدار نموده است. و امید آن است  
که یک انقلاب عمیق عمومی در سراســر جهان در مقابل جهانخواران 

ضد بشریت تحقق یابد.
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با 18 رای مثبت و یک رای منفی 

كلیات طرح »حمایت از كاربران فضای مجازی« 
در كمیسیون ویژه تصویب شد

نگاه

بقیه از صفحه ۲
 رایزنی صفری با سفرای آلمان و هند در وین درباره توسعه مناسبات اقتصادی

در حاشیه مذاکرات رفع تحریم های در وین، عصر دوشنبه مهدی صفری معاون 
دیپلماسی اقتصادی وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران که در اتریش حضور 
دارد با سفرا و نمایندگان دائم آلمان و هند ملاقات و درخصوص بسط و تحکیم روابط 
اقتصادی دوجانبه در حوزه های مختلف اقتصادی از جمله نفت، امور بانکی، امور بندری 

و شرکت های اقتصادی بحث و تبادل نظر کرد.
در این ملاقات طرفین ضمن تأکید بر ضرورت آمادگی برای زمینه سازی و انعقاد 
قراردادهای جدید اقتصادی، توافق کردند تا به رایزنی های خود در این زمینه ادامه 

داده و مسیر را برای ارتقای روابط دوجانبه اقتصادی هموار کنند.
گفتنی است معاون دیپلماسی اقتصادی وزارت امور خارجه چندی پیش گفت که 
تقویت روابط تجاری با همه مناطق دنیا در دستور کار جدی این وزارتخانه قرار دارد.

نظر نماینده روسیه درباره وضعیت مذاکرات وین
»میخائیل اولیانوف« نماینده روسیه در سازمان های بین المللی مستقر در وین 

اتریش، در توییتی اعلام کرد مذاکرات وین در آستانه عبور از خط پایان است.
این دیپلمات روس نوشت: با آقای انریکه مورا هماهنگ کننده اتحادیه اروپا در 
مذاکرات وین دیدار داشتم. در مورد وضعیت فعلی )مذاکرات( تبادل نظر کردیم. ظاهراً 

مذاکرات برای احیای برجام در آستانه عبور از خط پایان است.
اولیانوف همچنین در توییتی نوشت: »نشست همفکری با رؤسای هیئت های 
فرانسه، آلمان و انگلیس در وین داشتیم و راه ها و روش های ممکن برای حل آخرین 
مسائل باقی مانده را مورد بحث قرار دادیم. جلسات مشابهی توسط سایر شرکت کنندگان 

در مذاکرات در قالب های مختلف برگزار می شود.«

اتحادیه اروپا: مذاکرات وین
 در لحظه  سرنوشت ساز قرار دارد

»انریکو مورا« معاون مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا و نماینده این اتحادیه 
در مذاکرات وین روز سه شنبه درباره وضعیت جاری این گفت و گوها اظهارنظر کرد.

به گزارش فارس، این مقام بروکسل در توییتر نوشت: »مذاکرات وین، برجام در 
یک لحظه سرنوشت ساز قرار دارد. پس از ده ماه مذاکره، ما به پایان نزدیک می شویم. 
نتیجه هنوز مشخص نیست. مسائل کلیدی باید برطرف شود. اما همه هیئت ها به طور 

کامل تعامل دارند. کار فشرده در هتل کوبورگ ادامه دارد.«
هشدار روزنامه صهیونیستی

درباره »لاف زنی های بنت علیه ایران«
روزنامه عبری »یدیعوت آحارانوت«، دیروز سه شنبه، در گزارشی به قلم »عوفر 
شیلح« عضو سابق کمیسیون امنیت و سیاست خارجی پارلمان رژیم صهیونیستی و 
پژوهشگر اندیشکده امنیت داخلی این رژیم در دانشگاه تل آویو با  اشاره به سخنرانی 
اخیر »نفتالی بنت« نخست وزیر رژیم صهیونیستی درباره برنامه هسته ای ایران نوشت 
که اســرائیل از اشتباه های گذشته خود درس نگرفته چراکه همچنان صحبت های 
همیشگی اش درباره دستاوردهای جعلی خود را بدون محقق کردن هدفی راهبردی 

تکرار می کند.
 شبکه »الجزیره« به نقل از یدیعوت آحارانوت نوشت: »برخورد درست با آینده 
هسته ای ایران این است که اسرائیل بداند استفاده تنها از زور دیگر جایگزینی برای 
سیاست خارجی نیست. این مسئله نخست وزیر نفتالی بنت و کابینه او را ملزم می کند 
که راهبردهای فراگیرتری را برای تأثیرگذاری بر جهان توسعه دهند و نگرانی های 

امنیتی اسرائیل را در نظر بگیرند.«

نویسنده این گزارش بر این باور است که توافق هسته ای کنونی با ایران بهتر 
از وضعیتی است که »دونالد  ترامپ« رئیس جمهور سابق آمریکا با خروج یک جانبه 
از توافق با ایران به وجود آورد؛ خروجی که در واقع با تشویق ها و تلنگرهای تل آویو 
صورت گرفت. یدیعوت آحارانوت در ادامه می آورد که این گام  ترامپ تنها موجب 
شد که ایران مقادیر زیادی اورانیوم غنی سازی کند و شیوه های جدیدی برای دفاع از 
خود توسعه دهد. به گفته این روزنامه، این راهکارهای دفاعی به این کشور اجازه داد 
تا تحریم های اقتصادی را تحمل کند و مشروعیت بین المللی فزایده ای به دست آورد.
یدیعوت آحارانوت در ادامه با ادعای اینکه راه برای دســتیابی ایران به ســلاح 
هسته ای هموار شده است، در بخش دیگری از گزارش خود اضافه کرد که اظهارات 
نفتالی بنت و سیاستی که کابینه او در پیش گرفته است، نشان می دهد که »اسرائیل 
چیزی از اشتباه های گذشته خود نیاموخته است« و کابینه کنونی درخصوص مسئله 
شکست ایران هم در رفتار و هم در گفتار همچون کابینه های پیشین عمل می کند 

که این راهکار مبتنی بر زور پاسخ نداده و نخواهد داد.
ایــن روزنامه عبری زبان افــزود که »لاف زدن های رئیــس کابینه بنت درباره 
برنامه ریزی برای حمله اســرائیل به تأسیســات هسته ای ایران« در حقیقت عملی 
نمی شود. آحارانوت در بخش دیگری از این گزارش این طور نتیجه می گیرد که تل آویو 

با این شیوه خود هیچ گاه نخواهد توانست ایران را شکست دهد.
این گزارش پس از آن منتشــر شده است که »نفتالی بنت« نخست وزیر 
رژیم صهیونیســتی، روز یکشنبه، در ادامه دست و پازدن های این رژیم برای 
اخلال در روند مذاکرات وین و فضاسازی علیه برنامه هسته ای صلح آمیز ایران، 
در جلسه یکشنبه کابینه تل آویو به اظهارنظر درباره این مذاکرات پرداخت و 
گفت مذاکرات جاری در وین ممکن اســت »به زودی با توافقی به پایان برسد 

که به اندازه کافی در قبال ایران سخت گیرانه نیست.«  به گزارش فارس، بنت 
گفته بود: »مذاکرات بین ایران و قدرت های ]جهانی[ برای بازگشت به توافق 
ایران بســیار پیشرفته اســت. ممکن است در مدت کوتاهی شاهد یک توافق 
باشیم«. وی سپس مدعی شده بود که ظاهراً »توافق جدید کوتاه تر و ضعیف تر 

از توافق قبلی است.«
نتانیاهو: باید کنگره آمریکا را 
علیه توافق با ایران بسیج کرد

»بنیامین نتانیاهو« نخست وزیر سابق رژیم صهیونیستی در مصاحبه اختصاصی 
با یک رسانه صهیونیستی مدعی شد سیاستی که آمریکا در قبال ایران اتخاذ کرده، 

ضعیف است و خواستار هر اقدامی علیه توافق احتمالی در وین شد.
او در ادامه به سخنرانی اش در کنگره آمریکا در سال ۲۰1۵ علیه توافق هسته ای 
ایران  اشــاره کرد و گفت: به کنگره رفتم تا علیه رئیس جمهور وقت آمریکا صحبت 
کنم. این کار را از روی سرخوشی انجام ندادم، می دانستم که کاری بی سابقه انجام 
می دهم ولی این را هم می دانســتم که بقای کشورم )رژیم صهیونیستی( و به نظرم 
بقای بسیاری از کشورها در خطر بود، پس این کار را کردم، در فرمت سازمان ملل 
صحبت کردم، در مصاحبه های بی شماری درباره آن حرف زدم هر کاری می توانستم 
برای بســیج کردن سنا و کنگره علیه آنچه که فکر می کردم توافق خطرناکی برای 
آمریکا، اسرائیل و هر کسی دیگری بود، انجام دادم. این کاری است که فکر می کنم 

اکنون باید انجام شود. اگر اکنون انجام شود، مردم توجه خواهند کرد.
نخست وزیر سابق رژیم صهیونیستی ســپس به اتهام زنی تکراری علیه برنامه 
هســته ای صلح آمیز ایران پرداخت و گفت: فکر می کنم اکنون زمان اقدامات بیشتر 

)علیه ایران( است.

امیرعبداللهیان: هنوز در باره تضمین 
ابتکار عملی و قابل اعتمادی را از آمریکا دریافت نکرده ایم

دیروز کلیات طــرح حمایت از کاربران 
فضای مجازی در کمیســیون ویژه تصویب 
شــد و بار دیگر رئیس کمیسیون ویژه در 
جمع خبرنگاران گفت این طرح قصد ندارد 

شبکه های اجتماعی را تعطیل کند.
حجت الاســلام احمد حســین فلاحی، عضو 
کمیســیون مشــترک بررســی طرح حمایت از 
کاربران در فضای مجازی دیروز از تصویب کلیات 
طــرح حمایت از کاربران در فضای مجازی در این 

کمیسیون خبر داد.
وی افزود: بعد از گذشت ۵ ماه از طرح شدن 
طرح حمایــت از کاربران در فضــای مجازی در 
مجلــس دو بار این طرح بــه مرکز پژوهش های 
مجلس ارجاع داده شد تا بررسی های لازم صورت 
گیرد بعد از 4۰ روز طرح نهایی به کمیسیون ویژه 
ارسال شــد که امروز سه شنبه کلیات آن به رای 

گذاشته شد.
عضو کمیسیون مشترک بررسی طرح حمایت 
از کاربران در فضای مجازی در گفت وگو با فارس 
تصریــح کرد: از ۲3 نفر عضو این کمیســیون 19 
نفر به طــرح حمایت از کاربران در فضای مجازی 
رای مثبت دادند و کلیات این طرح در کمیسیون 

ویِژه رای آورد.
جنجال  آفرینی از درون مجلس

 تا رسانه  های زنجیره  ای
در بیشــتر کشــورهای جهــان و خاصه در 
کشــورهای صنعتی و پیشرفته برای حوزه فضای 
مجازی قانون انگاری کرده اند که در این فرصت اندک 
امکان پرداختن به آنها نیست اما در کشور ما با وجود 
آنکــه بیش از یک دهه از حضور فضای مجازی در 
میان جامعه می گذرد لیکن هنوز مجموعه قوانین 

مدونی در این باره نداریم.
نکته دیگر این اســت که با وجــود آنکه آن 
دسته از نمایندگان مجلس که در کمیسیون ویژه 
بررسی این طرح حضور دارند بارها تأکید کرده اند 
که هدف این طرح بستن شبکه های اجتماعی و یا 
مسدودسازی اینترنت نیست اما عده ای در داخل 
کشور با حمایت شــبکه های فارسی زبان خارجی 
تلاش دارند تا القــا کنند که این طرح می خواهد 
فضای مجازی را مســدود کرده یا پیام رسان ها را 

تعطیل کند.
در کشــوری مانند ترکیه که در همسایگی ما 
اســت قوانین محکمی در رابطه با فضای مجازی 
وجــود دارد. مثلا اینکه پیام رســان هایی که قصد 
فعالیــت در این کشــور را دارند باید شــرکتی را 
به عنوان نمایندگی خود در این کشــور تاســیس 
کنند و همچنین باید ســرورهای خود را به داخل 

آن کشور انتقال دهند.
حالا ســؤال این اســت که چرا عده ای سعی 

دارند آن مفهوم را به جامعه القا کنند؟! در این باره 
باید توجه داشت که رسانه های طیف اصلاح طلب 
یکی از پایه های اصلی این انگاره سازی برای جامعه 
هســتند. دلیل آن را هم می توان در ایام انتخابات 
جست وجو کرد. برای نمونه در مجلس قبل چندبار 
بعضی نمایندگان از وزیرارتباطات وقت خواستند 
تا مذاکراتشان را با تلگرام در مورد تأثیرگذاری بر 
انتخابات شفاف ســازی کنند. کیهان قصد تایید یا 
تکذیب این موضوع را ندارد اما در مواقعی که این 
مسئله مطرح شد دولتمردان وقت نیز واکنشی در 

تکذیب آن نشان ندادند.
موضوع همین است که در فضای یله و رهای 
مجــازی امکان هر کاری وجــود دارد. چنانکه در 
سال های گذشته دیدیم که این طیف با بی اخلاقی 
به  ترور شخصیت نامزدهای رقیب روی می آورند و 
هر نوع هجمــه، دروغ، افترا و تهمتی را علیه این 
نامزهــا مطرح می کردند و مطمئــن بودند که در 

این باره مورد سؤال قرار نمی گیرند.
از سمتی دیگر متأســفانه برخی نمایندگان 
مجلس نیز با سخنان نسنجیده و ناصواب خود آب 
به آسیاب آن جماعت می ریزند که بارها شاهد آن 

بوده ایم و از قضا دیروز هم این اتفاق افتاد. 
دعوت از نخبگان و فعالان فضای مجازی

زهره الهیــان نماینده مردم تهران در مجلس 
در جلســه علنی نوبت عصر دیروز مجلس شورای 
اسلامی با ارائه تذکر آیین نامه ای به استناد بند 11 
ماده ۲۲ قانون آیین نامه داخلی مجلس، به اظهارات 
نماینده مردم بستان آباد درخصوص شکل فعالیت 
کمیسیون مشترک بررسی طرح حمایت از حقوق 
کاربران در فضای مجازی و تصویب کلیات این طرح 
واکنش نشان داد و اظهار داشت: در این کمیسیون 
نمایندگانی از همه کمیسیون های مجلس حضور 
دارند و تاکنون 48 جلســه ســنگین و تخصصی 

تشکیل شده است.
وی افزود: این جلسات با حضور دولت، پلیس 
فتا، مرکــز پژوهش ها، مرکز ملی فضای مجازی و 
فعالان بخش خصوصی در حوزه کســب وکارهای 
دیجیتال برگزار شــده و جلسات غالباً آنلاین بوده 

و مردم توانسته اند مباحث را         از نزدیک بشنوند.
عضو کمیسیون مشترک بررسی طرح حمایت 
از حقــوق کاربران در فضای مجــازی با انتقاد از 
برخی اظهارات مطرح شده درباره این طرح گفت: 
هیئت رئیســه مجلس باید از عملکرد کمیسیون 
دفاع کند؛ در جلسه دیروز فقط کلیات طرح رأی 
آورده و این فضاسازی های رسانه ای علیه مجلس 

درست نیست.
الهیان تأکیــد کرد: بعد از این، جزئیات طرح 
در دســتورکار قرار می گیــرد و نخبگان و فعالان 
حوزه کسب وکارهای مجازی می توانند نظراتشان 

را         به کمیسیون ارائه دهند، لذا هنوز چیزی نهایی 
نشده است.

نماینــده مردم تهــران در مجلس خطاب به 
هیئت رئیســه مجلس اظهار داشت: اجازه ندهید 
کسانی که دنبال حاشیه سازی هستند، وقت مجلس 
را         بگیرند؛ اعضای کمیســیون بالاتفاق نسبت به 

توهین های صورت گرفته اعتراض و گلایه دارند.
تلاش برای متوقف کردن طرح

رضا تقی پور در جلســه علنی دیروز مجلس 
شورای اسلامی طی تذکر شفاهی، گفت: متأسفانه 
برخی از همکارانم به وظایف خود عمل نمی کنند 
و با حق و حقوق نمایندگی مجلس آشنا نیستند. 
از زمان تشکیل کمیسیون مشترک برای بررسی 
طــرح حمایت از حقوق کاربران در فضای مجازی 
با کارشــکنی های زیادی رو به رو شدیم و برخی از 
دوســتان تلاش کردند تا جلسات این کمیسیون 

تشکیل نشود.
نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی 
تصریح کرد: حتی در هفته های گذشته که بررسی 
بودجــه در صحن مجلس مطرح نبــود، برخی از 
نمایندگان به جلســات کمیسیون مشترک برای 
بررســی طرح حمایت از حقوق کاربران در فضای 
مجازی نیامدند تا جلسات کمیسیون تعطیل شود.

رئیس کمیسیون مشترک بررسی طرح حمایت 
از حقوق کاربران در فضای مجازی گفت: نباید اجازه 
داد تا حرف های خلاف واقع از  تریبون مجلس زده 
شــود. در کجای آیین نامه گفته شــده تا جلسات 
کمیسیون ها در زمان بررسی بودجه تعطیل شود؟ 
این کار دیکتاتوری مدرن است که یک نفر تصمیم 
بگیرد و بخواهد جلسات کمیسیون را تعطیل کند.

تقی پور اظهار داشــت: برخی از صحبت ها در 
مجلس شورای اســلامی خوراک برای رسانه های 
بیگانه می شــود و باید اجازه داده شود تا مجلس 
مسیر کارشناسی خودش را طی کند. اینکه مجلس 
را به توپ ببندید، راهکار درستی نیست و بسیاری 
از افراد در این راه موفق نشــدند. از همه همکاران 
دعوت می کنم در جلسه کمیسیون مشترک حضور 

پیدا کنند.
گفتنی است، غلامرضا نوری قزلچه دیروز در 
تذکری گفته بود که در زمان بررسی بودجه، همه 
طرح ها و لوایح باید متوقف شــود و بررسی طرح 
حمایت از حقوق کاربران در فضای مجازی باید به 

بعد از تصویب لایحه بودجه موکول شود.
مسدودسازی در میان نیست

رضا تقی پور در حاشیه جلسه علنی عصر دیروز 
مجلس شورای اسلامی در جمع خبرنگاران با  اشاره 
به تصویب کلیات طرح نظام تنظیم مقررات خدمات 
فضای مجازی، اظهار داشــت: کلیات این طرح در 
کمیسیون مشترک تصویب شد و بررسی این طرح 

در کمیســیون مذکور دارای شفافیت بی سابقه ای 
بوده است.

وی در پاســخ به ســؤالی مبنی بر اینکه در 
فضای مجازی بحثی مطرح شــده است مبنی بر 
اینکه طرح مذکور با هدف مسدودســازی و فیلتر 
شدن شبکه های اجتماعی چون اینستاگرام است، 
گفــت: این فضایی که مطرح می کنید، صرفاً برای 
امروز نیســت و بســیاری از حرف های ما تاکنون 
تقطیع، تحریف و تخریب شده است. کتاب »جنگ 
رســانه های اجتماعی« توسط یک فرد آمریکایی 
نوشته شده است و اگر به این کتاب مراجعه کنید، 
می بینید که تمام آن تاکتیک ها در کشور ما پیاده 
می شود. در جنگ نرم هدف دشمنان، تغییر رفتار 
مدیران ماست و الان هم می خواهند با دیکتاتوری 
رسانه ای خود کاری کنند که مسئولان و مدیران 

ما در تصمیمات خود تغییر ایجاد کنند.
نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی 
تصریح کرد: رســانه نباید بــه ما تحمیل کند که 
چــه تصمیمی را اتخاذ کنیــم. البته ما معتقدیم 
که حتماً باید با مردم و رســانه ها تعامل و ارتباط 
داشته باشیم اما به هیچ وجه قبول نداریم که چند 
مافیای رسانه ای دست به کار شوند و تصمیمات ما 

را تغییر دهند.
تقی پور تصریح کرد: کاهش سرعت اینستاگرام 
هیچ ارتباطی به این طرح ندارد. کسانی که این ادعا 
را مطرح می کنند، حرفشان بیشتر شبیه شوخی و 
مزاح است چرا که هنوز این طرح در مرحله بررسی 
در کمیسیون مشترک است و چگونه قبل از تصویب، 

امکان اجرایی شدن آن وجود دارد؟
وی اظهار داشت: سکوهای غول مجازی خارجی 
و آمریکایــی اگر می خواهنــد فعالیت کنند، باید 
چارچوب، قوانین و ارزش های ما را بپذیرند. یکی از 
انتقادات به طرح نظام تنظیم مقررات خدمات فضای 
مجازی آن است که چرا ما برای فیلتر کردن مانع 
گذاشتیم و هیچ جا نگفتیم که فیلتر و مسدودسازی 
فضای مجازی اتفاق بیافتد. این بحث فقط مربوط 
به اینســتاگرام نیست بلکه شامل همه شبکه های 

اجتماعی است و ما دنبال مسدوسازی نیستیم.
نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی 
گفت: هدف ما از بررسی طرح مذکور آن است که 
تبعیض بین پلتفرم های مجازی داخلی و خارجی 
از بیــن برود و همان طور کــه پلتفرم های داخلی 
باید یکسری چارچوب را رعایت کنند، پلتفرم های 
مجــازی خارجی هــم باید قوانیــن و ارزش های 
جمهوری اسلامی ایران را رعایت کنند. دنیا آن قدر 
تنگ و تاریک نشــده اســت که اگر چند سکوی 
مجــازی خارجی چارچوب های ما را قبول نکنند، 
ما دچار مشــکل شویم و یا آنکه بخواهیم به آنان 

التماس کنیم.

رئیس قوه قضائیه  خواســتار تعامل و 
همکاری بیش  از پیش نیــروی انتظامی با 
 دســتگاه قضایی در حوزه ها و ابعاد مختلف

شد.
بــه گــزارش مرکــز رســانه قــوه قضائیه، 
حجت الاسلام  والمســلمین غلامحسین محسنی 
اژه ای در نشســت فرماندهان ناجا با عنوان طرح 
ضربتی ارتقای امنیت اجتماعی، با اشاره به اقدامات 
مجدانه نیــروی انتظامی در تحکیم امنیت مردم 
و کشــور اظهار کرد: امروز بسیاری از پرونده های 
مهم مقابله با جرایم اقتصادی و مواد مخدر که در 
دستگاه قضایی مطرح است توسط نیروی انتظامی 
مورد پیگیری و تعقیب قرارگرفته است و باید از این 
بابت از فرماندهی و افسران این نیرو کمال قدردانی 

را داشته باشیم.
اژه ای خواستار تعامل و همکاری بیش  از پیش 
نیروی انتظامی با دستگاه قضایی در حوزه ها و ابعاد 

مختلف شد.
وی با اشاره به اهمیت اقتدار نیروی انتظامی 
گفت: نیروی انتظامی در عین اقتدار باید عطوفت 
و ســعه صدر نیز داشته باشند و با تلفیق و ترکیب 
این امور در راستای تحکیم امنیت و آسایش مردم 
گام بردارد و دستگاه قضایی نیز در تحقق این مهم 

کمک کار نیروی انتظامی خواهد بود.
رئیس قــوه قضائیه با اشــاره بــه مقوله 
آزادســازی مجرمان حرفه ای پــس از تحمل 
کیفر و درخواســت فرماندهان انتظامی برای 
اتخاذ تدبیری برای آگاه ســازی آنها از زمان و 
نحــوه آزادی این قبیل مجرمــان گفت: برای 
تحقق این مهم به صورت سیســتمی و ســایر 
طــرق مقتضی، اقدامات و تدابیر لازم از ناحیه 

قوه قضاییه اتخاذ خواهد شد.
اژه ای همچنین از صدور دســتور خود برای 

تقویت ارتباط الکترونیکی میان مراجع قضایی و  
مراکز انتظامی خبر داد.

حذف مراسم تشریفات نظامی
 از برنامه بازدید رئیس دستگاه قضا

گفتنی اســت، در جریــان حضور رئیس قوه 
قضائیه در مرکز فرماندهی نیروی انتظامی تهران 
بزرگ، طبق رسم معمول حضور رؤسای قوا، مراسم 
سان دیدن از یگان منتخب ناجا تدارک دیده شده 
بود که رئیس عدلیه در راستای رویکرد خود مبنی 
بر حذف تشــریفات، از مسئولان ناجا خواست، تا 

برنامه سان دیدن را حذف کنند.
همچنین در جریان حضور  محســنی اژه ای 
در مرکز فرماندهی نیروی انتظامی تهران بزرگ، 
رئیس عدلیه از نمایشــگاه کشفیات، شناسایی ها 
و اقدامــات صورت گرفته در طرح ضربتی ارتقای 
امنیت اجتماعی پلیس پایتخت که طی روزهای 
گذشــته انجام شــده بود بازدید به عمل آورد و از 
جزئیات عملیات های صــورت گرفته درخصوص 

این کشفیات آگاه شد.
 باید سهم همه دستگاه ها 

در تأمین امنیت مردم مشخص شود
فرمانده کل انتظامی جمهوری اسلامی ایران 

نیز در جریان این مراسم، »امنیت مردم« را خط 
قرمز پلیس عنوان کرد و با تاکید بر این نکته که 
باید ســهم همه دستگاه ها در تامین امنیت مردم 
مشخص شود، گفت: پلیس و دستگاه قضایی نقشی 
اساسی در تامین امنیت مردم دارند ولی باید کاری 
کرد که سایر قوا، دستگاه ها و وزارتخانه ها پای کار 
بیایند و به نقش ها، وظایف و تکالیف خود در این 

عرصه عمل کنند.
سردار حسین اشتری بر ضرورت هوشمندسازی 
پلیس و قوه قضاییه و حل وفصل خلأهای موجود در 
این زمینه تاکید کرد و کاهش ماموریت ها و سرعت 
در انجام رسیدگی ها را از آثار این هوشمندسازی 

دانست.
فرمانــده انتظامی تهران بــزرگ در جریان این 
مراسم با قدردانی از تعامل دادستانی تهران با مجموعه 
انتظامی تهران بزرگ، به تشریح طرح های ارتقاء امنیت 
اجتماعی ناجا همچون طرح های »رعد«، »کاشف«، 
»اقتدار« و »ظفر« پرداخت و گفت: چهار سال است 
که مجاهدان و رزمندگان ایران اســلامی در نیروی 
انتظامی تهران بزرگ به صورت پیوسته و بلاانقطاع در 
راستای تحکیم امنیت مردم و تنگ کردن عرصه بر 

اراذل و اوباش مجاهدت می کنند.

سردار حســین رحیمی در بخش دیگری از 
ســخنانش به ارائه آماری از دستاوردها و اقدامات 
مجموعه تحت امر خود پرداخت و از انهدام بیش از 
دو هزار باند در بخش های مختلف از ابتدای سال 

و کشف 134 درصدی جرائم حساس خبر داد.
دستگیری 282 نفر از اراذل و اوباش

 در طرح ضربتی پلیس
همچنین بــه گزارش خبرگزاری مهر، رئیس 
پلیس پایتخت در تشریح نتایج اجرای طرح ضربتی 
ارتقای امنیت اجتماعی پلیس پایتخت گفت: در 
این طرح ۲8۲ نفر از اراذل و اوباش دستگیر شدند 
کــه از این تعداد ۷9 نفــر از آنها از اراذل و اوباش 
ســطح دار بودند. همچنین 19 نفر از آنها از اراذل 
و اوباش حامل سلاح های غیرمجاز بودند، ۲9 نفر 
اراذل و اوبــاش توزیع کننده مواد مخدر و ۵۲ نفر 
اراذلی بودند کــه هم اوباش گری می کردند و هم 

مواد مخدر می فروختند.
رحیمی همچنین از  بازداشــت ۶9 ســارق 
منزل و 48 سارق موتورسیکلت و دستگیری 1۷ 
کلاهبردار تلفنی خبر داد و افزود: در این طرح 94۲ 
فقره از پرونده های سرقتی را شناسایی کردیم و بالغ 
بر سه هزار و 9۶۲ مورد از اموال مسروقه کشف شد.

پس از سخنرانی در جمع فرماندهان ناجا

رئیس دستگاه قضا از کشفیات طرح ارتقای امنیت اجتماعی پلیس پایتخت بازدید کرد
مشهد- خبرنگار کیهان:

 نماینده ولی فقیه در خراسان رضوی گفت: هرچه 
مقاومت در عرصه های مختلف نهادینه شود، مصادیق 
فتح و ظفر در برابر دسیسه های دشمنان نیز متعددتر 

خواهد بود.
به گزارش پایگاه اطلاع رســانی آیت الله ســید احمد 
علم الهــدی، وی در اختتامیه چهارمین جشــنواره قرآن و 
عترت حوزه علمیه افزود: هرچه که سبک زندگی جامعه ما 
از فرهنگ قرآنی فاصله بگیرد، این زندگی از مبانی مقاومت 
دورتر می شود و نتیجه ای جز ورشکستگی در زندگی فردی 

و اجتماعی حاصل نخواهد شد.
وی ادامه داد: هرچه افراد با فرهنگ قرآن بیشتر آشنا 
باشــند، در زندگی فردی و عرصه های اجتماعی خود نیز 

موفق تر هستند.
نماینده ولی فقیه در خراسان رضوی با اشاره به اینکه 
صبر در برابر مشــکلات و مقاومت نیاز اساســی زندگی و 
لازمه هر موفقیت و پیشرفت است، خاطرنشان کرد: امروزه 
نیــاز اولیه ما در زندگانی خانوادگی خود، همان بحث صبر 
و مقاومت اســت؛ به این معنا که اگر یک خانواده در برابر 
نارسایی ها و ناکامی ها مقاوم باشد، قطعاً موفق خواهند بود.
وی گفت: بســیاری از طلاب مصادیق بالقوه استعداد 
در حوزه های علمی و اثرگذاری اجتماعی هســتند اما تنها 
افرادی از آن ها به موفقیت می رسند که خانواده هایشان در 

برابر شدائد و سختی ها مقاومت دارند.

آیت الله علم الهدی ادامه داد: زیاده خواهی و اشــرافیت 
در ســبک زندگی طلبگی جایی نــدارد. طلبه باید خود را 
وقــف امام زمان )عج( کرده و اســاس وقت و زمان خود در 
استخدام تحصیل علوم دینی و پیشرفت در دروس حوزه های 

علمیه صرف کند.
وی افزود: بســیاری از بزرگان ما کــه نمونه های بارز 
موفقیت و ســعادت هستند، در زندگی خود افرادی بسیار 
مقاوم و صبــور بوده اند و باید این روحیه بیش از پیش در 

میان طلاب جوان ما ترویج و نهادینه شود.
نماینده ولی فقیه در خراسان رضوی خاطر نشان ساخت: 
قرآن کریم در واقع مؤثرترین هدایت کننده بشــر به سمت 

مقاومت و ایستادگی است.
 آیت الله علم الهدی اظهار داشــت: افرادی که قرآن را 
بر امورات زندگی خود و خانواده شان حاکم کنند، در سایه 
این فرهنگ قرآنی به الگوی زیستی مقاوم در برابر مشکلات 

دست پیدا می کنند که ضامن سعادت آنان است.
وی تأکید کرد: از نظر اجتماعی هم با توجه به تحولات 
سیاســی که امروز در جهان با محوریت وابستگی افراد به 
دیــن صورت می گیــرد، مؤثرترین عامــل همان مقاومت 
اســت. اگر امروز جامعه ما در برابــر فتنه ها و توطئه های 
اســتکبارجهانی که برای به زانــو درآوردن جریان انقلاب 
اســلامی صورت گرفته، موفق بوده اند، به خاطر مقاومتی 
بوده که برای زمینه سازی ظهور امام زمان )عج( در دستورکار 

قرار داشته است.

مشهد- خبرنگار کیهان:
نخســتین قرارگاه جهاد تبیین ارتش جمهوری 
اســلامی ایران در قرارگاه منطقه ای نیروی زمینی 

ارتش در شمال شرق کشور تشکیل شد.
به گزارش ایرنا معاون سیاســی اداره عقیدتی سیاسی 
نیروی زمینی ارتش در آیین تشکیل این قرارگاه در مشهد 
گفت: رهبر معظم انقلاب جهاد تبیین را فریضه دانسته اند 
کــه هر کس می تواند باید در اجرای این فریضه به صورت 

قطعی و فوری اقدام کند.
سرهنگ سعید حسن خانی افزود: نخستین گام،  تشکیل 
قرارگاه جهاد تبیین در یگان های نزاجا است و برای پیشبرد 
ایــن امر باید هم افزایی لازم بین توانمندی های موجود در 

سطح یگان ها شکل گیرد.
وی با بیان اینکه اساس بیانات رهبر معظم انقلاب در 
فریضه جهاد تبیین مقابله با سیاه نمایی و نا امید سازی نسل 
جوان توســط دشمنان است، اظهار داشت: در بحث جهاد 
تبیین نباید فقط به دستاوردهای گذشته انقلاب بسنده کرد، 
بلکه باید چشم اندازهای آینده انقلاب و گام دوم انقلاب را 

نیز تبیین کنیم.
حسن خانی ادامه داد: ما در طول 43 سال گذشته، کار 
تبیینی بسیاری انجام داده ایم ولی امروز این اقدام متفاوت تر 
از قبل است، چون اکنون در مقابل جنگ ترکیبی از طرف 
دشــمنان قرار داریم که جهاد تبیین اساس مقابله با این 

جنگ است و گستره وسیعی را در بر می گیرد.

نخستین قرارگاه جهاد تبیین نیروی زمینی ارتش
 در شمال شرق كشور ایجاد شد

آیت الله علم الهدی: نهادینه كردن مقاومت
مصادیق پیروزی در برابر دشمنان را زیاد می كند

شیراز- خبرنگار کیهان: 
مهندس یداله حقیقی مدیرعامل شرکت برق منطقه ای فارس و بوشهر با بیان 
اینکه ، 12 پروژه تامین و انتقال برق در فارس و بوشهر افتتاح و عملیات اجرایی 8 
پروژه آغاز می شود گفت: 305 میلیارد تومان برای بهره برداری از این طرح ها هزینه 

شده و ۴29 میلیارد تومان نیز صرف طرح های در دست اجرا می گردد.
مهندس حقیقی اضافه کرد: طرح های قابل افتتاح در اســتان فارس شــامل ۷ طرح در 

شهر های مختلف است. 
مدیرعامل شــرکت برق منطقه ای فارس در ادامه از افتتاح توســعه مرکز دیسپاچینک 
فوق توزیع برق فارس جهت۵۰ ایســتگاه جدید خبر داد و گفت: این طرح با صرف 3۰ هزار 
میلیون ریال اعتبار آماده افتتاح است ، همچنین در شهرستان نیریز شاهد افتتاح طرح تهیه ، 
 نصب و راه اندازی تجهیزات بی سیم دیجیتال 8 ایستگاه منطقه نیریز با صرف اعتباری معادل

1۵ هزار میلیون ریال هستیم.
مهندس حقیقی با اشاره به افتتاح و بهره برداری از طرح کلید خانه پست 4۰۰ کیلوولت 
گلــه دار با صرف اعتباری معــادل 18۰۰ میلیارد ریال گفت: بهره بــرداری از این طرح در 
شهرستان مهر موجب ثبات و پایداری شبکه انتقال و فوق توزیع برق خواهد شد ، در شیراز 
 نیز طرح توسعه کلیدخانه پست برف فروشان به بهره برداری می رسد ، برای راه اندازی این طرح

1۰۰ هزار میلیون ریال هزینه شده است.

افتتاح ۱۲ پروژه تأمین و انتقال برق
در فارس و بوشهر
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